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BEMUTATKOZÁS 

 

Kedves újdonsült és veterán Ajtósis Kollégisták! Egy nehéz időszak után ismét a kollégium 

falai között köszönthetünk Titeket, és remélhetőleg egy eseménydús, valamint koronamentes 

évnek nézhetünk elébe. A Diákbizottság szinte teljesen megújulva indul ebben az évben, és 

nagyon reméljük, hogy az előző csapathoz méltóan tudunk majd a segítségetekre lenni. A 

legfontosabb természetesen most is a Ti segítésetek és támogatásotok lesz, de emellett a 

tőlünk telhető legodaadóbb munkával szervezni nektek különböző programokkal, bulikkal és 

eseményekkel megszínezni a mindennapjaitokat. Reméljük, hogy elnyerjük a bizalmatokat, 

szimpátiátokat, és így támogattok minket egy szavazattal! A jelölteket és programjaikat az 

alábbiakban olvashatjátok: 

 

  

  

  

  

  

  

  

  



 

Gáb 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Gábris Attila 

Elnök 

 

Kedves Olvasó!  

A nevem Gábris Attila, 20 évesen idén kezdem meg egyetemi 

tanulmányaim harmadik évét az ELTE Informatika Karán. Az Ajtósinak második 

éve vagyok lelkes lakója. Mióta az itteni levegőt szívom tagja vagyok a 

DiákBizottságnak. Bár a régebbi csapat nagy része lecserélődött, úgy érzem elég 

tapasztalatot és tudást gyűjtöttem a többi induló jelölttel együtt, hogy a lehető 

leghatékonyabb munkát tudjuk végezni.  De mire is gondolok ezalatt?  

Elsősorban két dologra: a sokféle szórakozást nyújtó kollégiumi élet 

visszaállítására, valamint a segítőkész kommunikációra a hallgatók felé. Az első 

pont alatt értem a bulikat, különböző kulturális vagy sporttevékenységeket. A 

másodikban pedig gondolok a hallgatók irányába történő türelmes informálásra, 

lehetőség szerint minél több platformon. Tavalyi évem során informális tagként 

is maximálisan betekintést nyertem ennek fontosságában. Kiváltképp kiemelkedő 

szempontnak tartom, mivel így a hallgatóknak kevesebb akadállyal kell 

szembenéznie, ami nekem mint érdekképviselőnek az elsődleges célom. 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Gábris Attila  

Elnök 

 

Nagy szerencsémre sikerült ezt a szellemiséget megtalálnom több 

emberben is, akikből a csapatot verbuváltam. Ezen kívül az is nagy szerencse, 

hogy mindenki a saját szívügyéhez közelálló munkát tud majd végezni a 

diákbizottságban.  

Ők név szerint a következők: Bersán Bernadett, aki társaságunkban mint 

alelnök és pályázati referens vesz részt, Balogh Dóra aki a titkár és az upk referens 

pozíciót tölti be, Bukus Lilla gazdasági és kulturális referensként fog részt venni 

a munkában, végül pedig de nem utolsó sorban Weiszmüller Roland aki 

kommunikációs és sport referensként lesz jelen a csapatban. Nagy izgalommal és 

színes programokkal várjuk a felsősök és gólyák megismerését egyaránt. Ennek 

fényében, ha elnyertük a bizalmatok kérünk titeket segítsetek meg minket egy 

szavazattal!   



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Bersán Bernadett  

Alelnök és Pályázati referens 

 

Bersán Bernadett vagyok, az ELTE másodéves hallgatója, az ADK-ban 

töltöttem az egyetemi éveim kezdeti szakaszát. Az elmúlt félévben néhány 

hónapot a Nagytétényi úti Kollégiumban is laktam, most pedig visszatértem az 

Ajtósiba. Úgy érzem, hogy az Utánpótlásképzés elvégzésével és nem utolsó 

sorban kollégiumi társaságokba való beilleszkedéssel sikerült annyi bepillantást 

szereznem az „átlagos” egyetemisták hétköznapi életébe és potenciálisan 

felmerülő problémáiba, hogy képes legyek helytállni mint alelnök és pályázati 

referens.  

Az elmúlt hónapokban számtalanszor láttam, hogy mennyire fontos a 

gyors, minőségi kommunikáció, a szervezett és pontos munkavégzés. Volt olyan 

is, hogy én magam kerültem olyan szituációba, amikor képviselni kellett az 

érdekeim.   



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Bersán Bernadett  

Alelnök és Gazdasági referens 

 

Ezek mentén nyilvánvalóvá vált számomra, hogy milyen szerepet kell majd 

betöltenünk, és hogy óriási segítséget jelent, ha egy hallgató bizalommal fordulhat 

a Diákbizottság felé, ezért is köteleztem el magam mind a csapatom, mind a 

hallgatótársaim iránt. Mindemellett az elnök háttérországa, a munkájának segítője 

szeretnék lenni, hiszen csak akkor teljesíthetünk jól, ha megosztjuk a feladatokat 

és a kardinális kérdéseket átbeszéljük.  

Pályázati referensként célom, hogy minél több lehetőséget teremtsek a 

kollégiumi élet minőségének növelésére. Néhány belépőjegy vagy bérlet mindig 

jól jön, a járványhullámok utáni időszakban egyébként is sokunknak fokozott 

igénye van a szociális életre, a programlehetőségekre. A hallgatói igények 

rendszeres felmérését és lehetőség szerinti kielégítését tűztem ki legfőbb 

célomnak, ebben számítok a támogatásra. 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Balogh Dóra 

Titkár és UPK referens 

 

Sziasztok!  

Balogh Dóra vagyok, harmadéves hallgató az ELTE-BTK informatikus 

könyvtáros szakán, és szintén harmadik évemet kezdem az Ajtósi Dürer sori 

kollégiumban. Ehhez kapcsolható a titkár pozíció felé irányuló érdeklődésem, 

melyhez a csapat munkájának rendszerezése, rögzítése tartozik.  

Két év alatt nagyon a szívemhez nőtt ez a kollégium, ezért arra az 

elhatározásra jutottam, hogy szeretnék tenni valamit az itt lakó egyetemistákért. 

Igazán segítő kezet diákbizottsági tagként tudok nyújtani, hisz a hiteles 

információkat én is a Diákbizottság tagjaitól kaptam. Szeretném a sok jót, amit ők 

adtak, valahogy visszaadni.  

Az elmúlt két évben lelkes tagja voltam az utánpótlásképzésnek. A 

motivációm, amivel elindultam ezen az úton, az volt, hogy megismerjem azokat 

az embereket, akikkel egy épületben lakok, de ennél jóval többet kaptam itt. 

Célom UPK referensként az, hogy bemutassam mindennapjainkat, ki mit csinál 

és miért, hátha kedvet kaptok hozzá, mint én. Az információ átadás mellett 

szeretném, ha egy csapattá kovácsolódnánk, próbálok majd minél színesebb és 

izgalmasabb programokkal készülni számotokra.   



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Balogh Dóra 

Titkár és UPK referens 

 

Három évig egy ifjúsági csoportot vezettem, az ott megszerzett 

tapasztalataimra is szeretném majd építeni a közös munkánkat. Törekedni fogok 

arra, hogy megtartsam azt a színvonalat, amit az elődöm képviselt, és 

megkapjatok minden fontos információt, ami könnyíteni tudja a kollégista 

éveiteket, természetesen ezt mind jó hangulatban.  

Remélem, hogy bizalmat szavaztok nekem, és együtt igazán emlékezetessé 

tesszük ezt a kolis évet! 

 

 

  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Bukus Lilla 

Gazdasági és kulturális referens 

 

Bukus Lilla vagyok, harmadéves nemzetközi gazdálkodás alapszakos 

hallgató, ez lesz a második évem az Ajtósi Dürer sori kollégiumban. A tavalyi 

utánpótlásképzésen tanultak alapján szeretném a Diákbizottság tagjaként segíteni 

az itt lakó kollégistákat.  

Tanulmányaim miatt is a legtesthezállóbb pozíció számomra a gazdasági 

referens, mellyel fő célom, hogy a hallgatók által befizetett összeget olyan 

eseményekre, eszközökre, fejlesztésekre használjuk fel, amit ők javasolnak, így 

kényelmesebbé téve az itt töltött idejüket.  

Fontosnak tartom, hogy a hallgatók folyamatosan tájékoztatva legyenek 

arról, hogy a befizetett keret mire költhető, és azt érezzék, hogy megérte 

befizetniük. Ezen kívül szeretném, ha a munkámmal hozzájárulhatnék ahhoz, 

hogy minden lakó otthon érezze magát itt, és bárkiben bármilyen kérdés merül 

fel, nyugodtan forduljon hozzám, és ahhoz is, hogy folyamatos együttműködéssel 

a Diákbizottság többi tagjának a munkáját is megkönnyítsem, még a mostaninál 

is jobban összekovácsolódjunk.  

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Bukus Lilla 

Gazdasági és kulturális referens 

 

Kulturális referensként pedig a következők a terveim. Tekintettel arra, hogy 

a kollégium, elhelyezkedésének köszönhetően, többnyire bölcsészek által lakott, 

a megtartandó közösségi alkalmakat, amiknek reményem szerint a 

klubhelyiségeink adnának helyet, szeretném kulturális vitákkal, előadásokkal 

megtölteni, viszont elsősorban gondolva a nem bölcsész hallgatókra, 

másodsorban pedig a szakbarbárkodás jelenségét elkerülve terveim között van az 

is, hogy tudományos, gazdasági, IT és agrártudományi témákban is hívjunk 

előadókat.  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Weiszmüller Roland 

Sport és Kommunikációért felelős referens 

 

Sziasztok!  

Weiszmüller Roland vagyok, az ELTE-TTK fizika BSc másodéves 

hallgatója, illetve az ADK-ban is a második évemet kezdem. Tavalyi UPK után 

tudtam, hogy itt a helyem és tevékenykedni szeretnék a koli életében. Ehhez 

remélem segítséget tudnak nyújtani tapasztalataim, (DÖK elnökség, cserkész 

vezető, KutDiák vezetőség).  

Kiemelt célomnak tartom társaimmal együtt a kollégiumi élet újraindítása 

a Covid után. Láthatóan mindenkit megviselt ez az időszak, ezért 

változatosabbnál változatosabb dolgokkal szeretnénk felpezsdíteni az életet. Mint 

sportreferens a következő terveket szeretném elétek tárni. Különféle túrák, 

melyekre nem csak edzett túrázókat várunk, házi bajnokságokat, (kosár, röpi, 

pingpong…), esetleg közös edzések, a BEAC szervezésében, vagy csak a magunk 

jóléte miatt. Továbbá mint kommunikációért felelős referens, célom biztosítani 

felétek az információk folyamatos áramlását, a kérdésekre gyors és pontos választ 

adni. Ha bármilyen kérdés adódna keressetek bátran! Remélem, minél előbb 

találkozunk! 

  



 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

Összefoglaló  

 

Végezetül pedig egy kisebb összegzésként két alapelvet szeretnék 

kihangsúlyozni, melyek a munkánk meghatározó aspektusai lesznek. Ezek a 

kollégisták irányába tanúsított szolidaritás, valamint a csapat együttléte, munkája 

által létrejövő lehetőségek maximális kihasználása. A szerencsénk, hogy ehhez 

nem kell nagy ördöngösség, csupán a lelkiismeretünkre hallgatva cselekedni 

hallgató társaink érdekében, valamint egymás irányába a megfelelő tisztelet 

megadása, és a többiekre odafigyelve a lehető legjobb döntés meghozatala. Ez 

persze kihívást is jelent, megtanulni milyen csapatként dolgozni és betartani írt, 

vagy íratlan szabályainkat. Ám pont ezen kihívások miatt látok oly nagy esélyt az 

említett fejlődésre. 

Mindezek után remélem elnyertem én, és a társaim is a bizalmad. Ha ezt eltaláltam 

akkor pedig csupán annyi a dolgod, hogy leadod ránk a szavazatod, és a 

választások végeztével megjelensz az alakuló ülésünkön, ahol bemutatkozunk 

nektek személyesen is, amennyiben elegen szavaztok ránk. 

 





A szolgáltató elérhetőségei


Telefon: Magyarországról:1818        Külföldről: +36 1 550 1858
Honlap: https://magyarorszag.hu/szuf_avdh_feltoltes      E-mail: ekozig@1818.hu


Webchat: https://webchat.opennet.hu/ekozigazgatas/?ref=ekozig
Hibabejelentés az év minden napján 0-24 óra között lehetséges


I G A Z O L Á S


Ezt az elektronikus dokumentumot az elektronikus ügyintézés részletszabályairól szóló 451/2016.
(XII.19.)  Korm.  rendelet  alapján nyújtott  azonosításra visszavezetett  dokumentumhitelesítés
(AVDH)  központi  elektronikus  ügyintézési  szolgáltatás  keretében  a  NISZ  Nemzeti
Infokommunikációs Szolgáltató Zrt. – mint szolgáltató – elektronikus bélyegzővel és időbélyegzővel
látta el.


A polgári  perrendtartásról  szóló  2016.  évi  CXXX.  törvény 325.  §  (1)  bekezdés g)  pontjában
foglaltaknak megfelelően az azonosításra visszavezetett  dokumentumhitelesítés szolgáltatás
keretében hitelesített dokumentum teljes bizonyító erővel rendelkezik.


A  szolgáltatásra  vonatkozó  részletes  tájékoztató  elérhető  a  szolgáltató  honlapján:
https://magyarorszag.hu/szuf_avdh_feltoltes.


A szolgáltató a Központi Azonosítási Ügynökön (KAÜ) keresztül elérhető azonosító szolgáltatást
vette igénybe annak megállapítására, hogy a csatolt eredeti elektronikus dokumentum GÁBRIS
IMRE ENDRE ügyféltől származik.


Az azonosítás időpontja: 2021.10.12. 15.31.13


Az azonosított ügyfél adatai:


Születési név: GÁBRIS IMRE ENDRE
Születési hely: LAJOSMIZSE
Születési dátum: 1963.10.25.
Anyja neve: VAS MARGIT KATALIN


Ez az elektronikus dokumentum két, egymástól elválaszthatatlanul összetartozó részből, az eredeti dokumentumból és záradékból áll.
Az Igazolás című jelen záradék az eredeti elektronikus dokumentum csatolt melléklete. A záradék olvasható szöveges formában rögzíti
az eredeti dokumentum hiteles elektronikus aláírással való ellátásának körülményeit és az ezzel kapcsolatos egyéb adatokat.



https://magyarorszag.hu/szuf_avdh_feltoltes
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